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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:285 Tillgång till bredband för människor på landsbygden

Med mycket kort varsel ställde regeringen in den av Post- och telestyrelsen 
planerade auktionen av frekvenser i 700-megahertzbandet som var planerad till 
1 november.

I stället för att ta första steget till en förbättrad mobiltäckning och tillgång till 
mobilt bredband på svensk landsbygd tillsätts nu två utredningar för att ge svar 
på ytterligare frågor om hur frekvensområdet ska utnyttjas. 

Detta trots en omfattande process som redan kunnat klargöra hur 
blåljusmyndigheters och försvarets intressen ska kunna tillgodoses inom ramen 
för att 700-megahertzbandet tillgängliggörs för mobila tjänster.

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Peter 
Eriksson:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet och regeringen att vidta för att förkorta denna 
fördröjning, som främst kommer att påverka tillgången till bredband för 
människor på landsbygden?

………………………………………

Per Åsling (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-07
Besvaras senast
2016-11-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


